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Fakültemizde görevli öğretim elemanlarının katılımı ile toplantı başladı.

Geçmiş dönem gerçekleştirilen hedeflerinden olan fakülte içi ortak ders
planlaması konusuna farklı fakültelerin de dahil olduğu yeni dersler açılarak
fakülte içinde olduğu kadar fakülte dışında da ilgili bölümlerle etkileşime
geçilmesi planlanmıştır.

Üniversite – sanayi işbirliğinin önemi üzerinde durulmuştur. Mevcut sanayi
işbirliklerinin sayısının artırılması hedeflenmiştir.

Mimarlık Fakültesi bünyesindeki öğretim elemanlarının çalışmalarının
Tübitak’ta değerlendirilmesi için öğretim elemanları tarafından bireysel
başvuru süreçlerinin yürütülmesi teşvik edilmiştir.

Tübitak 2209-A Üniversite Öğrencileri Araştırma Projeleri Desteği’nden
faydalanılmasının önemi vurgulanmıştır.Mimarlık Fakültesi bölümleri bazında,
her bölümden en az 5 başvuru hedeflenmesi kararlaştırılmıştır.

Fakülte olarak akademik teşvik kapsamında daha fazlaya yayın çıkarılması ve
bu doğrultuda çalışma grupları oluşturulması kararlaştırılmıştır.


